
GRUNDEJERFORENINGEN EGERNVÆNGET 
REFERAT AF GENERALFORSAMLING I GRUNDEJERFORENINGEN EGERNVÆNGET 

Afholdt d. 19. marts 2015 kl. 19:30 på Svogerslev Kro 

Dagsorden ifølge vedtægterne: 

1. Valg af dirigent, som kontrollerer at formalia er overholdt i.f.m. generalforsamlingens 
indkaldelse, og valg af referent.

2. Bestyrelsens beretning om foreningens virksomhed.
3. Fremlæggelse og godkendelse af årsregnskabet.
4. Forslag fra parceller og bestyrelse.
5. Godkendelse af budget og kontingent for det indeværende år.
6. Valg af bestyrelsesmedlemmer:
   - På valg er fra den gamle bestyrelse: (Peter (G), Per (G), Rikke).

(G) = Modtager genvalg.
7. Valg af 1 bestyrelsessuppleant.
8. Valg af revisorer.
9. Valg af revisorsuppleant.
10. Eventuelt.

Ad 5. Indkomne forslag:
Da vi har brugt en del til på Kasserer problematikken har bestyrelsen følgende forslag til 
vedtægtsændring:

- Ændring af Vedtægter
§ 11:
- Foreningen tegnes af formanden og kassereren i forening.
 Ændres til:
- Foreningen tegnes af formanden og et bestyrelsesmedlem eller kassereren i forening.

- Kassereren sørger for opkrævning af kontigent via PBS eller Giro
Ændres til:
- Bestyrelsen sørger for opkrævning af kontigent
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Ad 1: 

Jesper (#14) blev valgt som dirigent. 

Peter (#11) blev valgt som referent. 

Dirigenten konstaterede at generalforsamlingen var rettidigt indkaldt og at der var 10 parceller 
til stede: #1, #3, #11, #14, #16, #27, #29, #37, #41, #43. 

Ad 2: 

Formanden, Per (#27) aflagde beretning. Bestyrelsen har i løbet af året afholdt to 
bestyrelsesmøder hvilket er udtryk for et relativt roligt år i Grundejerforeningens regi.  

Andet bestyrelsesmøde blev afholdt i starten af 2015 som forberedelse til general forsamlingen - 
her blev budget og regnskab gennemgået samt nyt fra Svogerslev Lokalråd.  

I oktober fik foreningen brev fra Roskilde Kommune om klipning af randbeplantningen ud mod 
Haretoften hvor beplantningen efter kommunens vurdering hængte forlangt ud over stien. 

Generelt henstilles til at alle parceller sørger for at klippe randbeplantningen således, at 
gartneren kan komme til ved græsklipning etc. 

Bestyrelsen har diskuteret hastigheden på Egernvænget som fortsat er for høj. Bestyrelsen har 
undersøgt muligheden for tydeliggøre skiltningen på vej ind på Egernvænget samt muligheden 
for at skrive hastighedsbegrænsning på vejen. 

Der er forsat flere små og mindre børn på vejen hvorfor parcellerne bedes 
respektere, at området er "Opholds- og legeområde”, og at farten således 
skal holdes på 15 km/t eller derunder. 

Bestyrelsen kontakter kommunen med henblik på afklaring af hvilke 
muligheder foreningen har for at øge trafiksikkerheden. Bestyrelsen 
beslutter herefter hvilke mindre tiltag der kan indføres. 

Nyt fra Svogerslev Lokalråd:  

Grusgraven er ved at blive omdannet til rekreativt område, etableringen er 
udskudt da der skal graves grus i en længere periode end forventet. Det er 

nyt borgermøde i 30.april 2015. 

Naturområdet med dyr er ved at blive etableret - der er pt. etableret et vandhul. Hegn og dyr 
følger i løbet af foråret. 

Beretningerne blev godkendt. 

Ad 3: 

Regnskabet for 2014 blev forelagt og gennemgået. De forskellige poster blev gennemgået.  

Der blev stillet forslag om, at der i 2015 forsøges med en fællesarbejdsdag til vedligehold af 
fællesområdet herunder legepladsen hvor stammer etc. er stærkt nedbrudt. Det blev besluttet 
at nedsætte et lille underudvalg til at planlægge. Underudvalget består af Ole #41, Max #3, 
Peter #11. 

Regnskabet blev godkendt. 
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Ad. 4: 

Til dette års general forsamling var der ikke indkommet forslag fra parcellerne. 

Der var indkommet forslag fra bestyrelsen til ændring af vedtægterne. Der var ingen indsigelser 
mod vedtægtsændringen. Der var imidlertid ikke fremmødt tilstrækkeligt antal parceller jfr. 
vedtægterne til at vedtage vedtægtsændringerne. Bestyrelsen søger for indkaldelse til 
ekstraordinær generalforsamling jfr. vedtægterne. 

Ad.5: 

Budget og kontingent for 2015 blev drøftet.  

Kontingent for indeværende periode blev fastsat til kr. 4.500 pr.parcel, hvilket er samme beløb 
som i 2014. 

Budget og kontingent blev godkendt. 

Ad. 6: 

Valg til bestyrelse: Ole (#41) blev valgt, og der var genvalg af Per (#27) & Peter (#11).  

Den samlede bestyrelse består således af: Henrik (#1), Per (#27) & Peter (#11), Kenn (#12), Ole 
(#41). 

Ad. 7: 

Valg af bestyrelsessuppleant: Max (#3) blev valgt som suppleant. 

Ad. 8: 

Valg af revisor: 

Da foreningen nu benytter regnskabsfirma til udarbejdelse af regnskab, revideres regnskabet 
samtidigt hermed. Der er således ikke behov for valg af revisor. 

Lene (#16) forsætter med, at håndtere foreningens betalinger. 

Ad.9: 

Da foreningen nu benytter regnskabsfirma til udarbejdelse af regnskab, revideres regnskabet 
samtidigt hermed. Der er således ikke behov for valg af revisor. 

Ad. 10: 

Der var ikke emner til eventuelt. 

Dirigenten afsluttede generalforsamlingen og takke for god ro og orden. 
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